



Tel: +852 3860 5605

Email: AAPSadmission@anchorsacademy.edu.hk

**1. Admission Requirements 入學要求**

1.1 Students usually start Year 1 in Anchors Academy from the age of 5 years and 8 months.

在安基司學校就讀小一的學生一般於 9 月 1 日年滿 5 歲 8 個月。

Date of Birth 出生日期	Age 年齡	Year Level 年級
1 <sup>st</sup> Jan 2019 – 31 <sup>st</sup> Dec 2019	6	Year 1 一年級
1 <sup>st</sup> Jan 2018 – 31 <sup>st</sup> Dec 2018	7	Year 2 二年級
1 <sup>st</sup> Jan 2017 – 31 <sup>st</sup> Dec 2017	8	Year 3 三年級
1 <sup>st</sup> Jan 2016 – 31 <sup>st</sup> Dec 2016	9	Year 4 四年級

**2. School Fees 學費**



2.1 The annual school fee for the school year 2024-2025 is shown in the table below 2024-2025 學年的全年學費如下：

Year 年級	School Fee 2024 – 2025 (10 Installments) 2024-2025 學費 (10 期)
1	HK\$146,800
2	HK\$146,800
3	HK\$146,800

Capital Levy (2024/2025): Students will pay an annual capital levy of HK \$24,000. 基本建設費(2024/2025)：學生需支付每年 HK \$24,000 的基本建設費。

2.2 Anchors Academy is a private school that does not receive any capital grant, operating funds or financial support from the government of Hong Kong. The Capital Levy is established to finance construction, maintenance, replacement and enhancement of campus facilities, general school development, teaching development, academic collaboration and research, scholarships and sponsorships.

本校為一所沒有獲得香港政府任何基金撥款、營運基金或財政資助的私立學校，收取的基本建設費款項用於學校發展、校舍建設、優化、維修及更新、教學發展、學術合作及研究、獎學金及贊助等。

Online Application Form	Download Application Form
	

For non- online applications, please deliver the application form and all the required documents in person or by post to “Anchors Academy, 1 Ko Po Path, North, Kam Tin, Yuen Long, NT.”

Please write “**Application for Admission**” and state the year of application on the envelope, e.g. “2025/26”

如對非於網上申請，請將申請表及所有相關文件親身或郵寄至「安基司學新界元朗錦田北高埔徑 1 號」。

請在信封上寫上「入學申請」並註明申請年份，如「2025/26」。

All personal information provided will only be used for admission related purposes and will be treated in strict confidence. Documents submitted will not be returned to applicants. The personal information of unsuccessful applicants will be destroyed after one year.

所提供的所有個人信息將僅用於與入學相關的用途，並將嚴格保密。已提交的文件將不會退還給申請人。落選者個人資料將於一年後銷毀。